
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. november 07. (18:00-19:04)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások

2. Beszámolók

3. Egyebek
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Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások

Tóth Cintia bejelenti az Elnökség jelenlévő tagjainak, hogy az ELTE honlapjára
hivatalosan is kikerült a következő tanév rendje. Az áll benne, hogy a december 5-ei héten
nem lesz lehetséges jelenléti órákat tartani. A vizsgaidőszak utolsó napja február 11-ig ki lett
tolva, de ez alatt az időszak alatt sem lehetséges bejárás a kar épületeibe, így a vizsgákat vagy
online, vagy pedig a ELTE Radnóti Miklós Gyakorlóiskolában lesz lehetőség megírni. A
regisztrációs időszak február 19-ig fog tartani, a tavaszi szünet új dátuma február 20. és 25.
közé esik, az új félév első napja pedig február 27-én lesz, várhatóan jelenléti oktatással.

Továbbá azt osztja meg az Elnökséggel, hogy a szerdai napon lesz megtartva egy
OHÜB, ahol arról fog folyni egy brainstorming, hogy a félév csúsztatása milyen problémákat
okozhat figyelembe véve a lakhatás, kollégium, ösztöndíjak, szolgáltatások kérdésköreit is.. A
mi feladatunk, hogy gyűjtsük össze a szerintünk felmerülhető problémákat. Ehrenberger
Blanka a szakképzést, mint esetleges gócpontot veti fel, de Tóth Cintia azt mondja, hogy a
záróvizsgák nem fognak csúszni, így az államvizsgát sem érinti az időváltozás. Mindazonáltal
a végzősök számára a vizsgákra szánt idő meglehetősen lerövidül.

2. Beszámolók

Tóth Cintia arra kéri a jelenlévő Elnökségi tagokat, hogy számoljanak be mindenről,
ami az elmúlt 2 héten történt.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy Tóth Dorottyának elküldték a naptárat a PPK
novemberi programjairól. Tett ki egy hirdetést a #mediagroup és a PPK Event Facebook
oldaláról, amiknek hatására rengeteg megkeresést és érdeklődő üzenetet kaptak, ezért
továbbra is tervezik ezen oldalak népszerűsítését. A holnapi napja sűrűnek ígérkezik, ugyanis
16:00-18:00-ig EHÖK Kommunikációs Bizottsági ülésen fog részt venni, ahol Szilágyi Anna
is jelen lesz és a Mindenki Segít Napok eseményét fogják megbeszélni. Ezután 18:00 és 19:00
között Gólyabál témájú megbeszélésük lesz az ÁJK-vak és a TÓK-kal. Utána 19:00-tól pedig
az első #mediagroup találkozót fogják megtartani az újdonsült tagokkal együtt. A PPK HÖK
honlapjának felfrissítésével kapcsolatban arról számol be, hogy az Elnökségi tagok
fogadóóráinak időpontjai, a képeik, neveik és elérhetőségeik is felkerültek az újításoknak
megfelelően. Ezen kívül a honlap új dizájnnal is büszkélkedhet. A KMRI-től érkezett egy
megkeresés, hogy segítségre lenne szükségük az ELTE promózásával kapcsolatban. Továbbá
tervez egy promófilmek forgatni a Gólyabálra is.
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Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy október 11-én egy össz-ELTE szervezésű
megbeszélésen vett részt, amin tájékoztatták őket a 2024-ben várható felvételiről. 12-én és
19-én volt egy megbeszélésük a Delegált Képzésről Bárkányi Eszterrel, az új- és Kunsági
Évával, a leköszönő Delegált koordinátorral. Október 20. és 22. között mini elbeszélgetések
zajlottak le a Delegált jelöltekkel, 24-én, 25-én és 27-én pedig meg is történtek Delegált
képzések. Közben 26-án részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlési ülésen, november 2-án pedig
sikeresen levizsgáztak az új Delegáltak és az avatásuk is lezajlott. A mai napon Kari
Tanulmányi Bizottsági ülésen vett részt reggel. Tóth Cintia azt kérdezi, hogy hány új
Delegáltal bővült a csapat, mire Szépréti-Nagy Dorka válaszolja, hogy 17 taggal.

Gál Anna arról számol be, hogy október 25-én sikeresen lezajlott a Verses Est, amin
47, eddig rekordmennyiségű jelenlévő volt. 27-én megtartották a Beavatószerkesztőségit,
amin a 6-ból 5 új tag felavatódott, így jelenleg 18-an vannak a Szerkesztőségben. 29-én volt
az MU színházban, november 16-ára foglalt tárgyaló időpontot velük és várhatóan az
előadásokra kedvezményekkel készülnek az ELTE polgárai számára.

Horváth Szonja azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Fejes Zsófia beszámol arról, hogy a mai nap reggelével kezdetét vette a Mindenki

Segít Napok, amire 40-50 fő jelentkezett. Kifejezi megelégedését a 3 szervező munkájával,
akik okleveleket és kitűzőket is készítettek az alkalomra. Tárgyalt Németh Fannival, az
Esélyegyenlőségi referenssel arról, hogy a mellette lévő 2 főszervező milyen értékben
részesüljön közéleti ösztöndíjban a munkájukat tekintve. 25 ezer Ft-ban gondolkodtak, a
jelenlévő tagok is egyetértenek ebben az összegben. November 10-ével bezárólag lesz
lehetősége leadni a közéleti ösztöndíjkérelmet a Gólyahéten és a Gólyatáborban munkát
vállalt emberek közül azoknak, aki még ezt nem tették meg. A mai napon indult el a pályázati
időszak is. A ruhagyűjtés eseményről hamarosan tárgyal Németh Fannival, a napokban pedig
kiértesítette a közéleti ösztöndíjakat és a rendkívüli ösztöndíjakat elnyerőket. Folyamatosan
felkeresik őket a fellebbezésekkel kapcsolatban, de az erről szóló meeting időpontja egyelőre
még nincsen kitűzve. Sikeresen elkészítették az Önkéntes Kör koordinátori tisztségére való
felhívást, pályázatot. Ezt a következő héten hivatalosan is meg fogják hirdetni, hogy
jelentkezhessenek rá, akik kompetensnek érzik magukat. Megosztja a jelenlévőkkel az
aggodalmát azzal kapcsolatban, hogy a szociális támogatások időszaka nem fog egyidejűen
csúszni a megváltoztatott félévkezdéssel.

Tóth Dorottya arról számol be, hogy részt vett előző héten kedden a Delegált képzésen
és beszélt a saját és az egész Rendezvényszervező Bizottság munkájáról. 3-án, csütörtökön
jelen volt egy Gólyabál témájú megbeszélésen, ahol még sok dologról nem tudtak egyelőre
biztosan tárgyalni. Ezek mellett szépen haladnak a PPK-s programok, szerencsére
meglehetősen sok kulturális és sport témájú programmal. Szupkay Benedeknek megköszöni a
változtatások árán kikerült novemberi naptárat.
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Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogyan halad a HÖK tagjai között megvalósuló
karácsonyi ajándékozás szervezése.

Téglási Berta arról számol be, hogy hogyan záródott le a 2022-es őszi HÖK választás.
Megosztja a jelenlévőkkel, hogy 1 héttel meghosszabbította a kiírt szavazási időszakot, így
november 6-ára 27%-os részvételi aránnyal megválasztásra került Tóth Cintia elnök és induló
csapata. A jelentkezett Küldöttgyűlés tagok is mind sikeresen megválasztásra kerültek, így
Tóth Cintiával és Ehrenberger Blankával megbeszélték, hogy az Alakuló Küldöttgyűlés
időpontja november 24-én lesz.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy a Gólyabáljuknak megválasztották az időpontját,
ami december 2-án lesz megtartva. A költségvetést körülbelül 1,5 millió Ft-ra becsülik.
Jelenleg azon gondolkodnak, hogy a befolyt összeget milyen alapítványnak, vagy egyéb
jótékony célnak adományozzák. Tóth Cintia azt kérdezi, hogy a szombathelyi épületeket
mennyire fogja érinteni a rezsikérdés és a bezárás, de Andrónyi Réka azt válaszolja, hogy
egyelőre semmilyen hivatalos információt nem kaptak erről.

Tóth Cintia arról számol be, hogy 25-én ő is részt vett a Delegált képzésen és mesélt a
HÖK-ben végzett munkájáról, 26-án pedig részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen és EHÖK
Küldöttgyűlésen is. 27-én jelen volt ő is Tóth Dorottyával a Gólyabál témájú megbeszélésen,
ami 3-án is megismétlődött. Továbbá a Gólyabál szervezésével kapcsolatban azokat az
információkat közli, hogy hivatalosan is nem fog folytatódni a kifizetési stop, emellett pedig
elkészült a Gólyabál grafikája is. A mintákat megmutatja az Elnökség jelenlévő tagjainak. A
hivatalos Facebook eseményt elsőként az ÁJK fogja megosztani, az esemény kiírása szerint
pedig PPK-TÓK-ÁJK névvel fogják meghirdetni.

2. Egyebek

Tóth Cintia arra kéri a jelenlévőket, hogy mindenki írja be a hivatalos Excel
táblázatba, hogy mikor tud fogadóórát tartani.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:04 perckor lezárja.

Budapest, 2022. november 07.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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